
1

ROMÂNIA
JUDEŢUL HUNEDOARA
MUNICIPIUL PETROŞANI
CONSILIUL LOCAL

P R O C E S - V E R B A L
încheiat astazi, 28 octombrie 2021, cu ocazia desfăşurării şedinţei ordinare

a Consiliului Local al municipiului Petroşani, convocată prin Dispoziţia
nr. 746/2021 emisă de Primarul municipiului Petroşani

La şedinţă participă dl Primar Florin-Tiberiu Iacob-Ridzi, dna Viceprimar
Ghioc Mariana, dna Delia Velici - Secretar general, fiind prezenţi şefii
compartimentelor de specialitate din cadrul Primăriei Municipiului Petroşani.

Sunt prezenţi un număr de 19 consilieri locali.
În conformitate cu dispoziţiile Hotărârii Consiliului Local nr. 155/2021

preşedinte de şedinţă este domnul consilier Rad Mihail Marius.
Având în vedere situația ivită, determinată de infecția cu COVID-19, care

face imposibilă prezența consilierilor locali la locul desfășurării ședințelor, ședința
se va desfășura online.

DNA DELIA VELICI:
- Supun la vot procesele-verbale ale sedințelor din luna septembrie 2021:

- Cine este pentru? - 19 voturi
- Împotrivă? -
- Abţineri? -

DL CONSILIER RAD MIHAIL MARIUS:
- Ordinea de zi a fost suplimentată cu 5 proiecte de hotărâre:

- Cine este pentru? - 19 voturi
- Împotrivă? -
- Abţineri? -

DL CONSILIER RAD MIHAIL MARIUS
- Supun la vot Ordinea de zi cu suplimentarea făcută:

- Cine este pentru? - 19 voturi
- Împotrivă? -
- Abţineri? -

DL CONSILIER RAD MIHAIL MARIUS:
1. Proiect de hotărâre privind rectificarea bugetului local al

Municipiului Petroşani;
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DL PRIMAR
prezintă Referatul de aprobare.

DL CONSILIER RAD MIHAIL MARIUS:
Avizele comisiilor, vă rog:

- Comisia juridică:
- DL CONSILIER LĂUTARU:
- Aviz favorabil.
- Comisia buget – finanţe:
- DNA CONSILIER BURDUF:
- Aviz favorabil.
- Comisia pentru servicii publice:
- DRA CONSILIER GRIGORIU:
- Aviz favorabil.
- Comisia pentru urbanism:
- DL CONSILIER BUDA:
- Aviz favorabil.
- Comisia pentru sănătate:
- DNA CONSILIER BURDUF:
- Aviz favorabil.
- Comisia pentru cultură:
- DL CONSILIER RĂDESCU:
- Aviz favorabil.
- Comisia pentru minorităţi:
- DL CONSILIER BUTULESCU:
- Aviz favorabil.

DL CONSILIER RAD MIHAIL MARIUS:
- Dacă aveţi discuţii, amendamente?

DL PRIMAR:
- Doresc să fac eu un amendament. La cap. 70 02, Locuințe și servicii de

dezvoltare publică, se elimină poziția 10, obiectiv de investiție elaborare
documentație tehnică DALI expertiză tehnică audit energetic, creșterea eficienței
tehnice la sediul Primăriei municipiului Petroșani, str. 1 Decembrie 1918, nr. 93
în sumă de 87 050 lei, se introduce poziția nr. 25, obiectiv de investiții elaborare
documentație tehnică DALI, audit energetic PTDATC pentru obiectivul creșterea
eficienței energetice la infrastucturi de iluminat public în municipiul Petroșani în
sumă de 87500 lei. S-a deschis o sesiune de proiecte pe AMPOR, pe Ministerul
Mediului, pentru creșterea eficienței energetice și a infrastructurii de iluminat
public. Și atunci luăm banii care erau prevăzuți pentru proiecte și DALI-uri și îi
mutăm la acest obiectiv de investiții, care va fi finalizat până în decembrie.
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DL CONSILIER RAD MIHAIL MARIUS:
- Supun la vot amendamentul făcut:

- Cine este pentru? - 19 voturi
- Împotrivă? -
- Abţineri? -

DL CONSILIER RAD MIHAIL MARIUS:
- Dacă nu mai sunt discuții, supun la vot proiectul de hotărâre cu

amendamentul făcut:
- Cine este pentru? - 19 voturi
- Împotrivă? -
- Abţineri? -

Se transpune în Hotărârea Consiliului Local nr. 266/2021.

DL CONSILIER RAD MIHAIL MARIUS:
2. Proiect de hotărâre privind aprobarea cuantumului şi a numărului

burselor şcolare care se vor acorda în semestrul I al anului şcolar 2021-
2022 în unităţile de învăţământ din municipiul Petroşani;

DL PRIMAR
prezintă Referatul de aprobare.

DL CONSILIER RAD MIHAIL MARIUS:
Avizele comisiilor, vă rog:

- Comisia juridică:
- DL CONSILIER LĂUTARU:
- Aviz favorabil.
- Comisia buget – finanţe:
- DNA CONSILIER BURDUF:
- Aviz favorabil.
- Comisia pentru servicii publice:
- DRA CONSILIER GRIGORIU:
- Aviz favorabil.
- Comisia pentru urbanism:
- DL CONSILIER BUDA:
- Aviz favorabil.
- Comisia pentru sănătate:
- DNA CONSILIER BURDUF:
- Aviz favorabil.
- Comisia pentru cultură:
- DL CONSILIER RĂDESCU:
- Aviz favorabil.
- Comisia pentru minorităţi:
- DL CONSILIER BUTULESCU:
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- Aviz favorabil.

DL CONSILIER RAD MIHAIL MARIUS:
- Dacă aveţi discuţii, amendamente?
- Dacă nu sunt discuții, supun la vot proiectul de hotărâre în forma

prezentată de executiv:
- Cine este pentru? - 19 voturi
- Împotrivă? -
- Abţineri? -

Se transpune în Hotărârea Consiliului Local nr. 267/2021.

DL CONSILIER RAD MIHAIL MARIUS:
3. Proiect de hotărâre privind aprobarea atribuirii contractului de

delegare a gestiunii serviciului de iluminat public în municipiul Petroşani;

DL PRIMAR
prezintă Referatul de aprobare.

DL CONSILIER RAD MIHAIL MARIUS:
Avizele comisiilor, vă rog:

- Comisia juridică:
- DL CONSILIER LĂUTARU:
- Aviz favorabil.
- Comisia buget – finanţe:
- DNA CONSILIER BURDUF:
- Aviz favorabil.
- Comisia pentru servicii publice:
- DRA CONSILIER GRIGORIU:
- Aviz favorabil.

DL CONSILIER RAD MIHAIL MARIUS:
- Dacă aveţi discuţii, amendamente?
- Dacă nu sunt discuții, supun la vot proiectul de hotărâre în forma

prezentată de executiv:
- Cine este pentru? - 19 voturi
- Împotrivă? -
- Abţineri? -

Se transpune în Hotărârea Consiliului Local nr. 268/2021.

DL CONSILIER RAD MIHAIL MARIUS:
4. Proiect de hotărâre privind casarea unor obiecte de inventar și

mijloace fixe din patrimoniul privat al Municipiului Petroşani;
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DL PRIMAR
prezintă Referatul de aprobare.

DL CONSILIER RAD MIHAIL MARIUS:
Avizele comisiilor, vă rog:

- Comisia juridică:
- DL CONSILIER LĂUTARU:
- Aviz favorabil.
- Comisia buget – finanţe:
- DNA CONSILIER BURDUF:
- Aviz favorabil.
- Comisia pentru servicii publice:
- DRA CONSILIER GRIGORIU:
- Aviz favorabil.
- Comisia pentru urbanism:
- DL CONSILIER BUDA:
- Aviz favorabil.

DL CONSILIER RAD MIHAIL MARIUS:
- Dacă aveţi discuţii, amendamente?

DL CONSILIER GERSCHNER:
- Am văzut că se casează mașinile de gunoi. Sunt de acord cu aceasta,

poate sunt uzate din punct de vedere tehnic și din punct de vedere moral,
întrebarea mea este: nu le putem vinde, după casare, la licitație?

DL PREDA:
- După casare este cu valorificare. Va fi întocmit un Raport și vânzare prin

licitație. Nu se vor da la fier vechi. Vom reveni cu Raportul de evaluare pentru
aprobare în Consiliul Local.

DL CONSILIER RAD MIHAIL MARIUS:
- Dacă nu mai sunt discuții supun la vot proiectul de hotărâre în forma

prezentată de executiv:
- Cine este pentru? - 19 voturi
- Împotrivă? -
- Abţineri? -

Se transpune în Hotărârea Consiliului Local nr. 269/2021.

DL CONSILIER RAD MIHAIL MARIUS:
5. Proiect de hotărâre privind aprobarea achitării taxelor de

branșament la energie electrică în cuantum de 2.700 lei pentru locuinţa din
fondul locativ al Municipiului Petroşani, situată în str. Saturn, bl. 2, ap. 102;
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DL PRIMAR
prezintă Referatul de aprobare.

DL CONSILIER RAD MIHAIL MARIUS:
Avizele comisiilor, vă rog:

- Comisia juridică:
- DL CONSILIER LĂUTARU:
- Aviz favorabil.
- Comisia buget – finanţe:
- DNA CONSILIER BURDUF:
- Aviz favorabil.
- Comisia pentru servicii publice:
- DRA CONSILIER GRIGORIU:
- Aviz favorabil.

DL CONSILIER RAD MIHAIL MARIUS:
- Dacă aveţi discuţii, amendamente?
- Dacă nu sunt discuții, supun la vot proiectul de hotărâre în forma

prezentată de executiv:
- Cine este pentru? - 19 voturi
- Împotrivă? -
- Abţineri? -

Se transpune în Hotărârea Consiliului Local nr. 270/2021.

DL CONSILIER RAD MIHAIL MARIUS:
6. Proiect de hotărâre pentru modificarea art. 23 din Anexa la H.C.L. nr.

174/2021 privind aprobarea Regulamentului privind conduita cabanierilor,
schiorilor/snowboarderilor pe domeniul schiabil Parâng din municipiul
Petroșani;

DL PRIMAR
prezintă Referatul de aprobare.

DL CONSILIER RAD MIHAIL MARIUS:
Avizele comisiilor, vă rog:

- Comisia juridică:
- DL CONSILIER LĂUTARU:
- Aviz favorabil.
- Comisia buget – finanţe:
- DNA CONSILIER BURDUF:
- Aviz favorabil.
- Comisia pentru servicii publice:
- DRA CONSILIER GRIGORIU:
- Aviz favorabil.
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- Comisia pentru urbanism:
- DL CONSILIER BUDA:
- Aviz favorabil.

DL CONSILIER RAD MIHAIL MARIUS:
- Dacă aveţi discuţii, amendamente?
- Dacă nu sunt discuții, supun la vot proiectul de hotărâre în forma

prezentată de executiv:
- Cine este pentru? - 19 voturi
- Împotrivă? -
- Abţineri? -

Se transpune în Hotărârea Consiliului Local nr. 271/2021.

DL CONSILIER RAD MIHAIL MARIUS:
7. Proiect de hotărâre privind aprobarea trecerii imobilului - teren în

suprafață de 30 mp, notat în Cartea Funciară 66718 Petroșani, nr. cad.
66718, din domeniul public al municipiului Petroșani în domeniul privat al
acestuia;

DL PRIMAR
prezintă Referatul de aprobare.

DL CONSILIER RAD MIHAIL MARIUS:
Avizele comisiilor, vă rog:

- Comisia juridică:
- DL CONSILIER LĂUTARU:
- Aviz favorabil.
- Comisia buget – finanţe:
- DNA CONSILIER BURDUF:
- Aviz favorabil.
- Comisia pentru servicii publice:
- DRA CONSILIER GRIGORIU:
- Aviz favorabil.
- Comisia pentru urbanism:
- DL CONSILIER BUDA:
- Aviz favorabil.

DL CONSILIER RAD MIHAIL MARIUS:
- Dacă aveţi discuţii, amendamente?
- Dacă nu sunt discuții, supun la vot proiectul de hotărâre în forma

prezentată de executiv:
- Cine este pentru? - 19 voturi
- Împotrivă? -
- Abţineri? -
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Se transpune în Hotărârea Consiliului Local nr. 272/2021.

DL CONSILIER RAD MIHAIL MARIUS:
8. Proiect de hotărâre privind aprobarea prelungirii duratei

contractului de închiriere nr. 1048/23.02.2005 încheiat cu dna Bobeică
Ramona;

DL PRIMAR
prezintă Referatul de aprobare.

DL CONSILIER RAD MIHAIL MARIUS:
Avizele comisiilor, vă rog:

- Comisia juridică:
- DL CONSILIER LĂUTARU:
- Aviz favorabil.
- Comisia buget – finanţe:
- DNA CONSILIER BURDUF:
- Aviz favorabil.
- Comisia pentru servicii publice:
- DRA CONSILIER GRIGORIU:
- Aviz favorabil.
- Comisia pentru urbanism:
- DL CONSILIER BUDA:
- Aviz favorabil.

DL CONSILIER RAD MIHAIL MARIUS:
- Dacă aveţi discuţii, amendamente?
- Dacă nu sunt discuții, supun la vot proiectul de hotărâre în forma

prezentată de executiv:
- Cine este pentru? - 19 voturi
- Împotrivă? -
- Abţineri? -

Se transpune în Hotărârea Consiliului Local nr. 273/2021.

DL CONSILIER RAD MIHAIL MARIUS:
9. Proiect de hotărâre privind aprobarea vânzării terenului în suprafață

de 33 mp, situat în strada Avram Iancu, garaj nr. 1218, notat în CF nr. 66629
Petroșani, nr. cadastral 66629;

DL PRIMAR
prezintă Referatul de aprobare.

DL CONSILIER RAD MIHAIL MARIUS:
Avizele comisiilor, vă rog:
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- Comisia juridică:
- DL CONSILIER LĂUTARU:
- Aviz favorabil.
- Comisia buget – finanţe:
- DNA CONSILIER BURDUF:
- Aviz favorabil.
- Comisia pentru servicii publice:
- DRA CONSILIER GRIGORIU:
- Aviz favorabil.
- Comisia pentru urbanism:
- DL CONSILIER BUDA:
- Aviz favorabil.

DL CONSILIER RAD MIHAIL MARIUS:
- Dacă aveţi discuţii, amendamente?
- Dacă nu sunt discuții, supun la vot proiectul de hotărâre în forma

prezentată de executiv:
- Cine este pentru? - 19 voturi
- Împotrivă? -
- Abţineri? -

Se transpune în Hotărârea Consiliului Local nr. 274/2021.

DL CONSILIER RAD MIHAIL MARIUS:
10. Proiect de hotărâre privind aprobarea vânzării prin licitație publică

a terenului în suprafață de 500 mp, situat în strada Dacia, fn, notat în CF nr.
62520 Petroșani, nr. cadastral 62520;

DL PRIMAR
prezintă Referatul de aprobare.

DL CONSILIER RAD MIHAIL MARIUS:
Avizele comisiilor, vă rog:

- Comisia juridică:
- DL CONSILIER LĂUTARU:
- Aviz favorabil.
- Comisia buget – finanţe:
- DNA CONSILIER BURDUF:
- Aviz favorabil.
- Comisia pentru servicii publice:
- DRA CONSILIER GRIGORIU:
- Aviz favorabil.
- Comisia pentru urbanism:
- DL CONSILIER BUDA:
- Aviz favorabil.
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DL CONSILIER RAD MIHAIL MARIUS:
- Dacă aveţi discuţii, amendamente?
- Dacă nu sunt discuții, supun la vot proiectul de hotărâre în forma

prezentată de executiv:
- Cine este pentru? - 19 voturi
- Împotrivă? -
- Abţineri? -

Se transpune în Hotărârea Consiliului Local nr. 275/2021.

DL CONSILIER RAD MIHAIL MARIUS:
11. Proiect de hotărâre privind alegerea preşedintelui de şedinţă;

DL PRIMAR
prezintă Referatul de aprobare.

DL CONSILIER RAD MIHAIL MARIUS:
Avizul comisiei juridică vă rog:

- DL CONSILIER LĂUTARU:
- Aviz favorabil.

DL CONSILIER RAD MIHAIL MARIUS:
- Vă rog să faceți propuneri:

DL CONSILIER HUMEL:
- Îl propun pe dl consilier Sîrbu Septimiu Cristian.

DL CONSILIER RAD MIHAIL MARIUS:
- Dacă nu mai sunut alte propuneri, supun la vot propunerea făcută:

- Cine este pentru? - 18 voturi
- Împotrivă? -
- Abţineri? -

Se transpune în Hotărârea Consiliului Local nr. 276/2021.
Dl consilier Sîrbu Septimius-Cristian nu a votat.

DL CONSILIER RAD MIHAIL MARIUS:
12. Proiect de hotărâre pentru aprobarea înregistrării la Oficiul de Stat

Pentru Invenții și Mărci (OSIM) a mărcii ,,CLUB SPORTIV MUNICIPAL JIUL
PETROȘANI”;

DL PRIMAR
prezintă Referatul de aprobare.
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DL CONSILIER RAD MIHAIL MARIUS:
Avizele comisiilor, vă rog:

- Comisia juridică:
- DL CONSILIER LĂUTARU:
- Aviz favorabil.
- Comisia buget – finanţe:
- DNA CONSILIER BURDUF:
- Aviz favorabil.
- Comisia pentru servicii publice:
- DRA CONSILIER GRIGORIU:
- Aviz favorabil.

DL CONSILIER RAD MIHAIL MARIUS:
- Dacă aveţi discuţii, amendamente?
- Dacă nu sunt discuții, supun la vot proiectul de hotărâre în forma

prezentată de executiv:
- Cine este pentru? - 19 voturi
- Împotrivă? -
- Abţineri? -

Se transpune în Hotărârea Consiliului Local nr. 277/2021.

DL CONSILIER RAD MIHAIL MARIUS:
13. Proiect de hotărâre privind aprobarea locației pentru depozitarea

deșeurilor voluminoase - mobilier, pe raza Municipiului Petroșani;

DL PRIMAR
prezintă Referatul de aprobare.

DL CONSILIER RAD MIHAIL MARIUS:
Avizele comisiilor, vă rog:

- Comisia juridică:
- DL CONSILIER LĂUTARU:
- Aviz favorabil.
- Comisia buget – finanţe:
- DNA CONSILIER BURDUF:
- Aviz favorabil.
- Comisia pentru servicii publice:
- DRA CONSILIER GRIGORIU:
- Aviz favorabil.
- Comisia pentru urbanism:
- DL CONSILIER BUDA:
- Aviz favorabil.
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DL CONSILIER RAD MIHAIL MARIUS:
- Dacă aveţi discuţii, amendamente?
- Dacă nu sunt discuții, supun la vot proiectul de hotărâre în forma

prezentată de executiv:
- Cine este pentru? - 19 voturi
- Împotrivă? -
- Abţineri? -

Se transpune în Hotărârea Consiliului Local nr. 278/2021.

DL CONSILIER RAD MIHAIL MARIUS:
14. Proiect de hotărâre privind scoaterea din funcțiune și valorificarea

unor bunuri din domeniul privat al Municipiului Petroşani;

DL PRIMAR
prezintă Referatul de aprobare.

DL CONSILIER RAD MIHAIL MARIUS:
Avizele comisiilor, vă rog:

- Comisia juridică:
- DL CONSILIER LĂUTARU:
- Aviz favorabil.
- Comisia buget – finanţe:
- DNA CONSILIER BURDUF:
- Aviz favorabil.
- Comisia pentru servicii publice:
- DRA CONSILIER GRIGORIU:
- Aviz favorabil.
- Comisia pentru urbanism:
- DL CONSILIER BUDA:
- Aviz favorabil.

DL CONSILIER RAD MIHAIL MARIUS:
- Dacă aveţi discuţii, amendamente?
- Dacă nu sunt discuții, supun la vot proiectul de hotărâre în forma

prezentată de executiv:
- Cine este pentru? - 19 voturi
- Împotrivă? -
- Abţineri? -

Se transpune în Hotărârea Consiliului Local nr. 279/2021.

DL CONSILIER RAD MIHAIL MARIUS:
15. Proiect de hotărâre privind scoaterea din funcțiune în vederea

casării și valorificării unor mijloace fixe din patrimoniul privat al
Municipiului Petroşani;
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DL PRIMAR
prezintă Referatul de aprobare.

DL CONSILIER RAD MIHAIL MARIUS:
Avizele comisiilor, vă rog:

- Comisia juridică:
- DL CONSILIER LĂUTARU:
- Aviz favorabil.
- Comisia buget – finanţe:
- DNA CONSILIER BURDUF:
- Aviz favorabil.
- Comisia pentru servicii publice:
- DRA CONSILIER GRIGORIU:
- Aviz favorabil.
- Comisia pentru urbanism:
- DL CONSILIER BUDA:
- Aviz favorabil.

DL CONSILIER RAD MIHAIL MARIUS:
- Dacă aveţi discuţii, amendamente?

DL CONSILIER SÎRBU:
- Am observat că ni s-au prezentat în cadrul proiectului o serie de tabele

unde este prevăzută cantitatea, valoarea și gradul de uzură. Întrebarea mea este:
valoarea care ni s-a prezentat aici, în tabel, este valoarea de inventar? Aceste
valori mi se par destul de mari în comparație cu valorile de pe piață.

DL PREDA:
- Sunt valorile de inventar, valoarea de vânzare va fi stabilită prin Raport de

evaluare.

DL CONSILIER RAD MIHAIL MARIUS:
- Dacă aveţi discuţii, amendamente?
- Dacă nu sunt discuții, supun la vot proiectul de hotărâre în forma

prezentată de executiv:
- Cine este pentru? - 19 voturi
- Împotrivă? -
- Abţineri? -

Se transpune în Hotărârea Consiliului Local nr. 280/2021.

DL CONSILIER RAD MIHAIL MARIUS:
16. Proiect de hotărâre privind aprobarea modificării organigramei și

a statului de funcții al Direcției de Asistență Socială Petroșani;
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DL PRIMAR
prezintă Referatul de aprobare.

DL CONSILIER RAD MIHAIL MARIUS:
Avizele comisiilor, vă rog:

- Comisia juridică:
- DL CONSILIER LĂUTARU:
- Aviz favorabil.
- Comisia buget – finanţe:
- DNA CONSILIER BURDUF:
- Aviz favorabil.
- Comisia pentru servicii publice:
- DRA CONSILIER GRIGORIU:
- Aviz favorabil.
- Comisia pentru urbanism:
- DL CONSILIER BUDA:
- Aviz favorabil.
- Comisia pentru sănătate:
- DNA CONSILIER BURDUF:
- Aviz favorabil.
- Comisia pentru cultură:
- DL CONSILIER RĂDESCU:
- Aviz favorabil.
- Comisia pentru minorităţi:
- DL CONSILIER BUTULESCU:
- Aviz favorabil.

DL CONSILIER RAD MIHAIL MARIUS:
- Dacă aveţi discuţii, amendamente?
- Dacă nu sunt discuții, supun la vot proiectul de hotărâre în forma

prezentată de executiv:
- Cine este pentru? - 19 voturi
- Împotrivă? -
- Abţineri? -

Se transpune în Hotărârea Consiliului Local nr. 281/2021.

DL CONSILIER RAD MIHAIL MARIUS:
17. Proiect de hotărâre privind aprobarea indicatorilor tehnico-

economici actualizați pentru obiectivul de investiții ”Reabilitarea clădirii
vechi a Școlii Gimnaziale nr. 2 și transformarea în Grădiniță cu program
normal ”;
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DL PRIMAR
prezintă Referatul de aprobare.

DL CONSILIER RAD MIHAIL MARIUS:
Avizele comisiilor, vă rog:

- Comisia juridică:
- DL CONSILIER LĂUTARU:
- Aviz favorabil.
- Comisia buget – finanţe:
- DNA CONSILIER BURDUF:
- Aviz favorabil.
- Comisia pentru servicii publice:
- DRA CONSILIER GRIGORIU:
- Aviz favorabil.
- Comisia pentru urbanism:
- DL CONSILIER BUDA:
- Aviz favorabil.

DL CONSILIER RAD MIHAIL MARIUS:
- Dacă aveţi discuţii, amendamente?

DNA CONSILIER NIȚĂ:
- Îmi amintesc că am închiriat spațiul, ceva cu profil religios. Nu este vorba

tot despre acel spațiu?

DL CONSILIER RAD MIHAIL MARIUS:
- Nu este vorba de același spațiu.

DL CONSILIER RAD MIHAIL MARIUS:
- Dacă aveţi discuţii, amendamente?
- Dacă nu sunt discuții, supun la vot proiectul de hotărâre în forma

prezentată de executiv:
- Cine este pentru? - 19 voturi
- Împotrivă? -
- Abţineri? -

Se transpune în Hotărârea Consiliului Local nr. 282/2021.

DL CONSILIER GERSCHNER:
- După cum știm, se apropie Ziua Morților. Aș dori o implicare mai mare a

Poliției Locale la cele două cimitire pe care le avem în Petroșani. Evitarea unor
scandaluri sau furturi din buzunare cum s-a întamplat în anii trecuți. Aceasta este
prima problemă. A doua problemă pe care o adresez primăriei și dlui primar este
dacă s-au făcut verificările instalațiilor electrice, dacă există o firmă autorizată la
Spitalul municipiului Petroșani pentru acest lucru? Pentru a evita, Doamne
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ferește, o catastrofă ce a avut, nu demult, loc la Constanța, la Piatra Neamț sau
la Matei Balș.

DL PRIMAR:
- Am vorbit cu dl director Vasilescu și au fost făcute aceste verificări și zilnic

un reprezentatnt al I.S.U. verifică în special zonele unde există oxigen. În general
unde s-au mai produs aceste incendii foloseau probabil corpuri de încălzire
electrice. La noi nu este cazul, avem încălzire pe gaz și este și interzis să se
folosească calorifere electrice pentru că folosim foarte mult oxigen. Este un
pericol în special în secțiile A.T.I. și în special acolo unde sunt bolnavi COVID.

DL CONSILIER GERSCHNER:
- Am înțeles. Am văzut că s-a început asfaltarea în zona Pieței Victoria, mă

refer la artera principală. Au mai rămas acolo vreo 100 m, când preconizați să
finalizați și această porțiune? Drumul acesta este făcut pe bucățele.

DL PRIMAR:
- Anul viitor vrem să asfaltăm totul. Am făcut acum doar ce era mai

deterioarat.

DL CONSILIER GERSCHNER:
- Am fost astăzi în zona Cimitirului din Aeroport și am sesizat niște

probleme acolo. Lipsesc vreo trei becuri de iluminat public în zona bisericii
Greco-catolice.

DL PRIMAR:
- Știu problema. Am avut o sincopă. Am avut licitație și este un nou

oparator care se ocupă de mentenanță, de abia s-a semnat și contractul dar se
va rezolva problema cel puțin săptămâna viitoare.

DL CONSILIER GERSCHNER:
- Tot acolo să luați în calcul să facem o parcare cât de cât civilizată în fața

bisericii Greco-catolice.

DL PRIMAR:
- Acolo avem locația pentru noul A.N.L. și atunci vom asfalta toată zona

respectivă.

DL CONSILIER BIRO:
- În legătură cu Târgul săptămânal de la stadion, ar trebui să venim cu niște

clarificări pentru că foarte mulți oameni întreabă despre acest lucru, cum se va
desfășura și dacă se va desfășura.

DL PRIMAR:
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- Voi discuta cu dl prefect despre acest lucru, deoarece acest târg are un
statut mai special.

DL CONSILIER BIRO:
- Ca și comparație, am înțeles de la niște persoane care cunosc situația în

Hunedoara, acolo se permite accesul persoanelor vaccinate.

DL PRIMAR:
- Conform Hotărârii C.N.S.-ului așa este dar, încă o dată spun, o să mai

discut și cu dl prefect să vedem exact cum văd dumnealor situația.

DL CONSILIER BUTULESCU:
- În legătură cu incendiile care s-au produs în țară. Așa este, cauza este

concentrația mare de oxigen. Acele incendii nu se întâmplau dacă acele spații
erau aerisite corespunzător. Numărul mare de aparate în funcțiune au creat
aceste incendii. Chiar dacă încălzirea se face cu centrale pe gaz ar trebui să se
asigure aerisirea acestor spații atâta vreme cât funcționează atât de multe
aparate.

DL PRIMAR:
- Zilnic se fac aceste controale. Împreună cu spitalul vom depune un

proiect pe fonduri europene pentru refacerea instalațiilor de fluide, instalațiilor
electrice. Tocmai în acest scop.

DL CONSILIER RAD MIHAIL MARIUS:
- Dacă nu mai sunt alte discuții sau probleme, declar închisă şedinţa

ordinară a Consiliului Local din data de 28 octombrie 2021.

Petroşani, 28.10.2021

PREŞEDINTE DE ŞEDINŢĂ CONTRASEMNEAZĂ
RAD MIHAIL MARIUS SECRETAR GENERAL,

DELIA VELICI
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